

**DHOFAR CATTLE FEED CO  
(S.A.O.G)**

**Corporate Office**

P.O. Box : 1220, Salalah-211, Sultanate of Oman  
C.R.No. 2017520, VATIN : OM1100007713  
Tel. : 23225381/23225382/23225793/23225231/23225866  
Fax : 23225258



**شركة أعلاف ظفار  
(ش.م.ع.ع)**

**المكتب الرئيسي**

ص.ب : ١٢٢٠ - صلالة ٢١١ ، سلطنة عُمان  
س.ت : ٢٠١٧٥٢٠ ، ضريبة القيمة المضافة : OM 1100007713  
هاتف : ٢٣٢٢٥٨٦٦ / ٢٣٢٢٥٢٣١ / ٢٣٢٢٥٧٩٣ / ٢٣٢٢٥٣٨٢ / ٢٣٢٢٥٣٨١  
فاكس : ٢٣٢٢٥٢٥٨

التاريخ : 2022/1/23م

**نفي ما يتم تداوله على وسائل التواصل الاجتماعي  
عن النتائج المالية الاولية للشركة لعام 2021م**

بالاشاره الى ما يتم تداوله على وسائل التواصل الاجتماعي عن النتائج المالية الاولية للشركة لعام 2021م بخصوص تحقيق الشركة لارباح بمبلغ 2.9 مليون ريال لعام 2021م. فان الشركة تود ان تؤكد عدم صحة هذا الاعلان حيث تم الاعلان عن النتائج المالية الاولية غير المدققة السنوية للشركة في بورصة مسقط بتاريخ 2022/1/16م حيث حققت الشركة خسائر (2.9) مليون ريال مقارنة مع خسائر (344) الف ريال عماني لعام 2020م. وان الشركة غير مسؤوله عن تبعيات ما يتم تداوله على وسائل التواصل الاجتماعي.



الرئيس التنفيذي للعمليات

**Deny what is being circulated on social media**

**About the company's preliminary financial results for the year 2021**

Referring to what is being circulated on social media about the company's preliminary financial results for the year 2021 and achieving profit of RO 2.9 Millions. The company would like to confirm that this announcement is incorrect, as the company's annual unaudited preliminary financial results were announced on the Muscat Stock Exchange on 16/1/2022, where the company achieved losses of (2.9) million riyals compared to losses of (344) thousand Omani riyals for the year 2020. The company is not responsible for the consequences of what is circulated on social media.

Chief Operation Officer

